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Ανεπίσημη γραμμή του ΠΦΣ είναι να μην αλλαξουμε το ΦΠΑ στις ταμειακές μέχρι να βγει το
νέο δελτίο τιμών. Τονίζω το ανεπίσημη.
 Συνεννοηθείτε με τους λογιστές γιατί άλλωστε μπορούν να διορθώσουν και κάποια
πράγματα έξω λογιστικά.
 Όσον αφορά τα λοιπά προϊόντα, θα πρέπει να αναπροσαρμοσετε τις τιμές στα υπόλοιπα
σκευάσματα. Ίσως κάποια διορθωθούν αυτόματα μέσω της αναβάθμισης του προγράμματος.
 Πχ οι βιταμίνες πάνε από το 13% στο 23%..
 Οπότε , επειδή οι μισοί λένε έτσι και οι άλλοι μισοί αλλιώς,
καντε ότι σας πει ο λογιστής σας

  

 1 / 1


